
 

Protokół nr XXXVIII/21  

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się dnia 26 sierpnia 2021 r.  

w godz. 9:00-14:21 

 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, zarejestrowali się w programie eSesja) 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

 W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Radca prawny Bartosz 

Marchel. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

XXXVIII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że zalogowanych do programu 

eSesja jest 19 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

 

Po chwili do programu eSesja zalogowało się jeszcze 2 radnych. 

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania na sesji osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372) obrady sesji są nagrywane 

i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz 

w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent 
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Miasta Zduńska Wola.  Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na 

podstawie umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji 

nagrań.  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

 Głos w sprawie zdalnych obrad sesji Rady Miasta zabrali: radny Łukasz Goldman, 

radny Damian Kunert, radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz Gędek, radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, Radca prawny 

Bartosz Marchel. 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 10-minutową przerwę 

w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum.  

Radny Łukasz Gędek złożył wniosek formalny w sprawie: „w imieniu Klubu radnych 

Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam wniosek o przerwę w obradach sesji Rady Miasta w dniu 

26.08.2021 r. i wznowienia obrad w dniu 2.09.2021 r. w sposób stacjonarny.”. 

 

 Głos w sprawie wniosku formalnego zabrali: radny Piotr Pacelt, radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, Radca prawny 

Bartosz Marchel, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 5-minutową przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum.  

 Radny Łukasz Gędek wycofał poprzedni wniosek formalny i złożył następujący 

wniosek formalny o treści „w imieniu Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam 

wniosek o przerwę w obradach sesji Rady Miasta w dniu 26.08.2021 r. i wznowienia obrad 

w dniu 2.09.2021 r.”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

formalny złożony przez radnego Łukasza Gędka o następującej treści: „w imieniu Klubu 

radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam wniosek o przerwę w obradach sesji Rady Miasta 

w dniu 26.08.2021 r. i wznowienia obrad w dniu 2.09.2021 r.”. 
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Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego złożonego przez radnego Łukasza Gędka o treści: „w imieniu Klubu 

radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłaszam wniosek o przerwę w obradach sesji Rady Miasta 

w dniu 26.08.2021 r. i wznowienia obrad w dniu 2.09.2021 r.”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

PRZECIW (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowy projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. (druk nr 146/21 z dnia 23.08.2021 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie 

do porządku obrad punktu 12a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. (druk nr 146/21 z dnia 23.08.2021 r.)”  

i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 12a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. (druk nr 146/21  

z dnia 23.08.2021 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 124/21 z dnia 09.08.2021 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 135/21 z dnia 11.08.2021 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 136/21 z dnia 11.08.2021 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 137/21 z dnia 12.08.2021 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 140/21 z dnia 16.08.2021 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 141/21 z dnia 17.08.2021 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 143/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

12a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

       na 2021 r. (druk nr 146/21 z dnia 23.08.2021 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem 2021 r. (druk nr 144/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 139/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 129/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 128/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 130/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 138/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 127/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 134/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 126/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 131/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 132/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 133/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 125/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu 

Zduńskowolska Karta Mieszkańca (druk nr 123/21 z dnia 09.08.2021 r.). 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o współpracy dotyczącego zadania realizowanego z Fundacją Otylii Jędrzejczak  

(druk nr 145/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 142/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

29. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 
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30. Sprawy różne. 

31. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

32. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Porządek obrad został ustalony. 

     

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta. 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XXXVI 

sesji Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 

 w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią, czy są do niego 

uwagi. 

  Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Protokół został przyjęty. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XXXVII 

sesji Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 

 w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią, czy są do niego 

uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

PRZECIW (1) 

Janusz Plajzer 
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 Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

 

1) radny Jarosław Kurzawa;                        

2) radny Piotr Pacelt;                        

3) radna Janusz Plajzer.                        

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym 

Komisji Uchwał został radny Jarosław Kurzawa. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

  Nie zgłoszono wniosków obywatelskich. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 124/21 z dnia 09.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt  

ww. uchwały wprowadza do budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. odszkodowanie  

w wysokości 1513 zł, uzyskane przez Publiczne Przedszkole nr 6.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Głos zabrał Radca prawny Bartosz Marchel w sprawie zmiany publikatora ustawy 

o finansach publicznych poprzez dodanie poz. 1535 w punktach porządku obrad 6-14.  

 

 W dyskusji udział wziął Damian Kunert. 

 

 Wyjaśnień udzielił Radca prawny Bartosz Marchel. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 124/21 z dnia 09.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/643/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r.  (druk nr 135/21 z dnia 11.08.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

zabezpiecza w budżecie miasta środki, w wysokości 100.000 zł, na dotację celową dla MDK 

na realizację zadania pn.: „Wyposażenie Sali kameralnej MDK w sprzęt do projekcji filmów”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Jacek Krata, radny Łukasz 

Gędek, radny Damian Kunert, radny Dariusz Kmiecik. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Dyrektor Miejskiego Domu Kultury Paweł Perdek. 
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r.  

(druk nr 135/21 z dnia 11.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/644/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r.   

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r.  (druk nr 136/21 z dnia 11.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na wykreśleniu zadania inwestycyjnego 

pn.: „Przebudowa ul. Okrzei i ul. Sportowej”. Zaplanowane na ten cel środki, w wysokości 

400.000 zł, przesunięte zostaną na zadanie pn. „Przebudowa ul. Lawendowej”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Tomasz Pohl 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 136/21 z dnia 11.08.2021 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/645/21 w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r.   

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r.  (druk nr 137/21 z dnia 12.08.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu miasta środki, w wysokości 3.600 zł, wpłacone przez Remondis 

Sp. z o.o. jako zwrot kosztów postępowania zasądzony przez Krajową Izbę Odwoławczą. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Dariusz Kmiecik. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r.  

(druk nr 137/21 z dnia 12.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 



10 

 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/646/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r.   

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 140/21 z dnia 16.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na przesunięciu kwoty 68.700 zł z zadania  

pn.: „Przebudowa chodników na terenie miasta – etap I (ul. Królewska, ul. Różana, ul. Srebrna, 

ul. H. Modrzejewskiej, ul. S. Witkiewicza, ul. Wileńska)” na zadanie pn.: „Zagospodarowanie 

terenu przy pl. Wolności 17”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek, radny Jacek 

Krata. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do radnego Jacka Kraty  

z prośbą o trzymanie się tematu, o którym mowa w omawianym projekcie uchwały. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 140/21 z dnia 16.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz 

Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 



11 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/647/21 w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2021 r.  (druk nr 141/21 z dnia 17.08.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na przeznaczeniu kwoty 65.000 zł z wolnych 

środków, pochodzących z rozliczenia budżetu 2020 r., na sfinansowanie usługi polegającej na 

ocenie efektywności realizacji partnerstwa publiczno-prywatnego. Miasto zamierza 

przeprowadzić test na rynku oraz ocenę efektywności przedsięwzięcia budowy oraz 

przebudowy dróg publicznych w formule partnerstwa publiczno-prywatnego.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz 

Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r.  

(druk nr 141/21 z dnia 17.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/648/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 143/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na zmniejszeniu o kwotę 69.339 zł planowanych  

na br. wydatków zadania dotyczącego zagospodarowania pasażu Powstańców Śląskich, 

w ramach projektu pn.: „60+ smart city – innowacje jako efekt współpracy 

międzypokoleniowej”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 

2021 r. (druk nr 143/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/649/21 w sprawie w sprawie zmiany budżetu 

Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 
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Punkt 12a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 146/21 z dnia 23.08.2021 r.). 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu dochody w wysokości 9.000 zł. Środki Miasto otrzymało na podstawie 

porozumienia z dnia 15.07.2021 r. zawartego z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, który wspólnie z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej realizuje program priorytetowy „Czyste powietrze”.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Głos zabrała Skarbnik Miasta Maria Jabłońska w sprawie wprowadzenia autopoprawki 

do projektu uchwały poprzez wpisanie w § 2 ust. 2 „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego.”, a obecny ust. 2 zmienić na ust. 3. 

  

 W dyskusji udział wziął radny Łukasz Goldman. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 

2021 r. (druk nr 146/21 z dnia 23.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/650/21 w sprawie w sprawie zmiany budżetu 

Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 
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Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem 2021 r. (druk nr 144/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2021 r. (druk nr 144/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/651/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2021 r. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 139/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Piotr Pacelt. 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 139/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/652/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 15-minutową przerwę 

w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum.  

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 129/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przypomniał, iż podczas Komisji Rady 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przedstawił prezentację dotyczącą wszystkich 

działek.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Bladowski, radny Piotr Pacelt. 
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  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 129/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/653/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 128/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 128/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/654/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 130/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych  

(druk nr 130/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/655/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanych. 
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Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 138/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych  

(druk nr 138/21 z dnia 13.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/656/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanych. 

  

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 127/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych  

(druk nr 127/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Milena Dutkiewicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/657/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanych. 

 

Punkt 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 134/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 134/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 



20 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/658/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 126/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 126/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/659/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 
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Punkt 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 131/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

    

  Dyskusji nie podjęto. 

             

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 131/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/660/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 132/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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  Dyskusji nie podjęto. 

                         

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 132/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/661/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

 

Punkt 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 133/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Dyskusji nie podjęto.             

             

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 133/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/662/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 25 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 125/21 z dnia 10.08.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

 Radny Łukasz Gędek złożył wniosek formalny o treści „wnoszę o poprawkę do projektu 

uchwały druk 125/21: w § 1 dodaje się punkt 5 w brzmieniu § 30 otrzymuje brzmienie: "§ 30. 

1. Osobie, która zajmuje w mieszkaniowym zasobie Miasta lokal bez tytułu prawnego,  

na skutek wypowiedzenia jej umowy najmu z tytułu zadłużenia, może zostać przywrócony tytuł 

prawny do tego lokalu, jeżeli zadłużenie zostało w całości uregulowane lub ma prawomocne 

postanowienie sądu o ogłoszeniu upadłości jako osoba fizyczna nieprowadząca działalności 

gospodarczej (wniosek formalny złożony przez radnego Łukasza Gędka).”. 

 

Do wniosku formalnego odnieśli się: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

W tej samej sprawie głos zabrali: radny Damian Kunert, radny Jacek Krata, radny 

Dariusz Kmiecik, radny Piotr Pacelt, radny Łukasz Gędek. 

 

W dalszej części dyskusji radny Dariusz Kmiecik poprosił o przygotowanie listy osób, 

które mają ogłoszoną upadłość konsumencką, a spłaciły czynsze. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

formalny złożony przez radnego Łukasza Gędka o następującej treści: „wnoszę o poprawkę do 

projektu uchwały druk 125/21: w § 1 dodaje się punkt 5 w brzmieniu § 30 otrzymuje brzmienie: 

"§ 30. 1. Osobie, która zajmuje w mieszkaniowym zasobie Miasta lokal bez tytułu prawnego, 

na skutek wypowiedzenia jej umowy najmu z tytułu zadłużenia, może zostać przywrócony tytuł 

prawny do tego lokalu, jeżeli zadłużenie zostało w całości uregulowane lub ma prawomocne 

postanowienie sądu o ogłoszeniu upadłości jako osoba fizyczna nieprowadząca działalności 

gospodarczej (wniosek formalny złożony przez radnego Łukasza Gędka).”. 



24 

 

 

Głos w sprawie wniosku formalnego zabrała Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska. 

           

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego złożonego przez radnego Łukasza Gędka o treści: „wnoszę o poprawkę 

do projektu uchwały druk 125/21: w § 1 dodaje się punkt 5 w brzmieniu § 30 otrzymuje 

brzmienie: "§ 30. 1. Osobie, która zajmuje w mieszkaniowym zasobie Miasta lokal bez tytułu 

prawnego, na skutek wypowiedzenia jej umowy najmu z tytułu zadłużenia, może zostać 

przywrócony tytuł prawny do tego lokalu, jeżeli zadłużenie zostało w całości uregulowane lub 

ma prawomocne postanowienie sądu o ogłoszeniu upadłości jako osoba fizyczna 

nieprowadząca działalności gospodarczej (wniosek formalny złożony przez radnego Łukasza 

Gędka).”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, 

Damian Kunert, Janusz Plajzer 

PRZECIW (11) 

Joanna Jarosławska, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Krata 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf 

 

 Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Tomasz Pohl. 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zduńska Wola (druk nr 125/21 z dnia 

10.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Jacek Krata, Dariusz 

Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf 



25 

 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/663/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 26 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu 

Zduńskowolska Karta Mieszkańca (druk nr 123/21 z dnia 09.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Dyskusji nie podjęto.             

             

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu Zduńskowolska 

Karta Mieszkańca (druk nr 123/21 z dnia 09.08.2021 r.) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś , Joanna Kucharska, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/664/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Programu Zduńskowolska Karta Mieszkańca. 

 

Punkt 27 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o współpracy dotyczącego zadania realizowanego z Fundacją Otylii Jędrzejczak  

(druk nr 145/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

 W projekcie uchwały na posiedzeniach Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej dokonano autopoprawki  dot. § 2 polegającej  zmianie 

zapisu: „do kwoty 20 910,00 zł” na:  „do kwoty 26 310, 00 zł” . 

 



26 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały z autopoprawką.

    

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały z autopoprawką.

    

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak prosząc o informację co jest zawarte 

w porozumieniu z gminami. Ponadto, radny Dariusz Kubiak poprosił o przedstawianie 

w przyszłości projektów porozumień radnym. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora informując, iż jeśli radny sobie 

życzy to zostanie przekazany projekt porozumienia. Ponadto, Prezydent Miasta Konrad Pokora 

poinformował, że porozumienie określa liczbę uczestników z poszczególnych gmin w tym 

projekcie i kwotę przypadającą na jednego ucznia do sfinansowania przez daną gminę. Będą to 

3 gminy, każda z nich będzie miała 10-11-9 uczestników w zależności od wielkości Gminy i 

określona zostanie kwota jaką gmina będzie musiała wyasygnować chcąc brać udział w tym 

projekcie.  

 

  W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Piotr Pacelt, radny Damian Kunert. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

             

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o współpracy dotyczącego zadania realizowanego z Fundacją Otylii Jędrzejczak  

(druk nr 145/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś , Joanna Kucharska, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/665/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia o współpracy dotyczącego zadania realizowanego z Fundacją Otylii 

Jędrzejczak.  
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Punkt 28 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 142/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

  W dalszej części dyskusji radny Damian Kunert poprosił o informację kto jest autorem 

znaku graficznego Miasta Zduńska Wola. 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując, iż radny 

na piśmie otrzyma informację w tym zakresie. 

 

  W tej samej sprawie głos zabrał radny Piotr Pacelt. 

             

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 142/21 z dnia 18.08.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, 

Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XXXVIII/666/21 w sprawie niewyrażenia zgody  

na wykorzystanie herbu Miasta. 
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Punkt 29 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja 

Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana  

za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował o działaniach podjętych 

od ostatniej sesji przez Prezydium Rady.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż w dniu 14 sierpnia br. 

radny Wojciech Bladowski wziął udział w uroczystościach 80. rocznicy męczeńskiej śmierci 

św. Maksymiliana Kolbego, które odbyły się w Oświęcimiu. 

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Janusz Plajzer. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora. 

  

Punkt 30 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż kolejna sesja 

planowana jest na dzień 23 września br.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował również, że za 

pośrednictwem programu eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec 

czerwca 2021 r.; 

2) informację o sytuacji bezrobocia na lokalnym rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim 

w czerwcu 2021r.; 

3) sprawozdanie o rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim w miesiącu czerwcu 

 2021 r.; 

4) pisma z dnia 7 i 28 lipca br. Organizacji Zakładowej NSZZ Solidarność Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli; 

5) odpis prawomocnego wyroku z dnia 31 marca br. dot. skargi na uchwałę nr IX/158/19 

Rady Miasta Zduńska Wola zmieniającą uchwałę w sprawie Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola; 

6) odpis prawomocnego wyroku z dnia 1 czerwca br. dot. skargi na uchwałę nr VII/113/19 

Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola; 

7) pismo Fundacji Moc Pomocy z dnia 19 lipca br. 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt zabrał głos w sprawie dwóch 

upoważnień dla Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza zbywania 

i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto Zduńska 

Wola”. 
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Głosowanie w sprawie: 
wniosku o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza 

zbywania i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto 

Zduńska Wola”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Joanna Kucharska, Tomasz Pohl 

        

       Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Komisja Rewizyjna 

uzyskała zgodę Rady Miasta do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza zbywania i nabywania 

nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto Zduńska Wola”. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza wydatkowania 

środków finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów 

alkoholowych za rok 2020 oraz przedstawienie planu wydatków i ich rozdysponowania za 

pierwsze półrocze 2021 r.”. 

 

Głosowanie w sprawie: 
wniosku o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza 

wydatkowania środków finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia ze sprzedaży 

napojów alkoholowych za rok 2020 oraz przedstawienie planu wydatków i ich 

rozdysponowania za pierwsze półrocze 2021 r.”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Joanna Kucharska, Tomasz Pohl 

        

     Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Komisja Rewizyjna 

uzyskała zgodę Rady Miasta do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza wydatkowania środków 

finansowych pochodzących z opłat za zezwolenia ze sprzedaży napojów alkoholowych za rok 

2020 oraz przedstawienie planu wydatków i ich rozdysponowania za pierwsze półrocze 

2021 r.”. 
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 Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie sesji, która ma się odbyć 23 września, aby 

w miarę możliwości spotkać się stacjonarnie. 

 

 Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner. 

 

 W dalszej części dyskusji radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie pisma Komisji 

Zakładowej NSZZ Solidarność z MPWiK w Zduńskiej Woli. Radny zapytał, czy Prezydent 

Miasta odpowiedział już na pismo. Ponadto, radny Dariusz Kubiak poinformował, że jeśli jest 

odpowiedź to prosi o  jej udostępnienie radnym. 

 

 Radny Damian Kunert zabrał głos w sprawie Programu „Przez Sport do Kompetencji” 

informując, iż samorząd województwa łódzkiego w ramach konkursu wyłonił wykonawcę, 

który przez okres 3 lat będzie ze środków wojewódzkich prowadził Program. Radny Damian 

Kunert zapytał, dlaczego Miasto Zduńska Wola nie zgłosiło akcesu do udziału w Programie 

i nie jest nim zainteresowane. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując, iż zostanie 

sprawdzone, czy szkoły były zainteresowane programem. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk poinformował, iż jest wiele podobnych programów ogólnopolskich i to nie oznacza, 

że musimy uczestniczyć w tym programie. Ponadto,  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk poinformował, iż zapyta merytoryczne biuro oraz szkoły, czy nie widziały specjalnie 

potrzeby, żeby w tym uczestniczyć, a być może uczestniczą w innych programach. 

W najbliższym czasie zostanie Radnemu udzielona odpowiedź w tym zakresie. 

 

 Radny Mariusz Kubiak zabrał głos w sprawie złożonej wcześniej interpelacji  

dot. uporządkowania terenu przy ul. Złotej 8 – wykoszenie trawy, wyrównanie drogi pomiędzy 

blokami, ustawienie piaskownicy dla dzieci. Ponadto, radny Mariusz Kubiak zapytał jakie 

działania inwestycyjne w przyszłym roku zostaną tam rozpoczęte przez TBS „ZŁOTNICKI”. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk informując, że poprosi 

TBS „ZŁOTNICKI”, aby niezwłocznie wykosił cały teren. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk powiedział również, że Miasto chce przekazać aportem do TBS „ZŁOTNICKI” 

bloki przy ul. Złotej 8, TBS”ZŁOTNICKI” będzie mógł składać wnioski o środki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na termomodernizacje tych bloków, bo w tej 

chwili tylko 1 blok jest podłączony do ciepła systemowego. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk  powiedział również, że zwróci się do TBS „ZŁOTNICKI” o poprawienie tych 

rzeczy, o które radny Mariusz Kubiak występował w swojej interpelacji. 

 

 Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie drogi wojewódzkiej nr 482.   Radny 

Łukasz Goldman powiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich chce zainwestować środki  

w remont tej drogi oraz, że nie została jeszcze przez Prezydenta Miasta wydana decyzja 

środowiskowa i zapytał czy konieczny był raport oddziaływania na środowisko. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk poinformował, że Raport oddziaływania na środowisko był potrzebny, a droga 

wojewódzka przechodzi obok szpitala, przedszkola, ogródków działkowych. Jednocześnie 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zapytał, czy są zabezpieczone odpowiednie 

środki na budowę drogi w budżecie Województwa, bo środki w kwocie 1,6 mln. zł  nie pozwolą 

na realizację tego zadania, a w roku bieżącym zadanie to prawdopodobnie nie zostanie 

rozpoczęte. 
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 W powyższej sprawie głos zabrał radny Piotr Pacelt, który m.in. powiedział,  

że udostępni radnemu Łukaszowi Goldmanowi odpowiedź Zarządu Dróg Wojewódzkich na 

swoją interpelacje w sprawie harmonogramu i terminu  wykonania przebudowy drogi  nr 482. 

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie ustawienia ławek wzdłuż ul. Kilińskiego.  

  

 Wyjaśnień udzielił radny Piotr Pacelt który powiedział, że  zawsze zachęca do montażu 

małej architektury, ale decyzja w tej sprawie należy do Zarządu i Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego.   

 

 W tej samej sprawie głos zabrali: radny Dariusz Kubiak, radny Janusz Plajzer. 

 

 Radny Damian Kunert zabrał głos w sprawie drogi wojewódzkiej nr 482, a wyjaśnień 

udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Zduńska Wola. W dyskusji głos zabrał również radny Piotr 

Pacelt oraz radny Łukasz Goldman. 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zaprosił na obchody rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej 1 września b.r. 

 

Punkt 31 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

   

  Radny Jacek Krata interpelacja w sprawie: instalacji słupka energetycznego – Osiedle 

1000-lecia teren plac zabaw ul. Szadkowska 22A. 

 

  Radny Jacek Krata interpelacja w sprawie: naprawy drewnianych schodów: 

Kamienica TBS Złotnicki ulica Pomorska 12. 

 

  Radny Jacek Krata interpelacja w sprawie: renowacji Lokomotywy znajdującej się 

przy wjeździe do Karsznic oraz naprawy wjazdu – wyrwa w asfalcie oraz elewacji na której 

stoi Lokomotywa. 

 

  Radny Piotr Pacelt - wniosek w sprawie: za pośrednictwem Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola zwracam się z wnioskiem do gestora sieci energetycznej PGE o zaplanowanie 

w budżecie spółki na rok 2022 wymiany napowietrznej nieizolowanej sieci zasilania 

energetycznego na ulicy Spółdzielczej w Zduńskiej Woli, na izolowaną sieć typu warkocz. Na 

całej ulicy Spółdzielczej linia przebiega w koronach drzew tworzących zwarty szpaler, ze 

względu na bezpieczeństwo mieszkańców, uniknięcie kolejnych licznych awarii związanych ze 

zrywaniem się kabli i przepięciami w czasie silniejszych burz i w okresie wzmożonej wegetacji 

drzew, proszę o pozytywne rozpatrzenie uzasadnionego moim zdaniem wniosku. Ponawiane 

przez zarządcę drogi wielokrotnie cięcia techniczne koron drzew nie dosyć, że nie dają 

spodziewanego efektu, bo korony bardzo szybko odrastają, to niepotrzebnie zmniejszają masę 

zieloną samych koron. Wniosek jest zgłaszany na tyle wcześniej, że powyższe zadanie można 

zaplanować i wykonać moim zdaniem w roku 2022 bez żadnego problemu. W załączeniu 

dokumentacja zdjęciowa. 

   

  Radny Łukasz Gędek - zapytanie w sprawie: proszę o informację, kto ostatecznie 

zatwierdził powieszenie na latarniach na osiedlu Jana Pawła II naziemnych przewodów 

telekomunikacyjnych/ światłowodowych? Latarnie zasilane są przewodami pod powierzchnią 

ziemi, co powinno się również tyczyć przewodów telekomunikacyjnych/ światłowodowych. 

Proszę również o informację, jakie było stanowisko w tej sprawie komórek organizacyjnych 



32 

 

Urzędu Miasta odpowiedzialnych za architekturę i wygląd przestrzeni publicznej, oraz 

o przesłanie pocztą elektroniczną całej dokumentacji tej inwestycji od wniosku inwestora, do 

wydania pozwolenia na realizację. 

 

  Radny Łukasz Gędek - zapytanie w sprawie: dlaczego odpowiednie komórki Urzędu 

Miasta odpowiedzialne za architekturę i przestrzeń publiczną nie określiły warunków oddania 

w najem pawilonów gastronomicznych  stojących na skrzyżowaniu ulicy Kościelnej i Placu 

Wolności pod względem zachowania estetyki i walorów architektonicznych? Nowo zakupione 

przez miasto pawilony obklejone zostały przez dzierżawców reklamami rażąco naruszającymi 

estetykę miejsca, a nierzadko wykraczającymi poza przestrzeń pawilonu. Proszę o przesłanie 

umów najmu pawilonów. 

 

  Radny Łukasz Gędek – wniosek w sprawie: w jakim terminie Prezydent Miasta 

Zduńska Wola zgłosi zawiadomienie do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego 

o naruszeniu przepisów przez inwestorów prywatnych uchwały nr XXVIII/288/04 Rady Miasta 

z dnia 25 listopada 2002 r., dotyczącej zakazu stawiania betonowych ogrodzeń od strony ulic 

na osiedlu Nowe Miasto. 

 

  Radny Łukasz Gędek - wniosek w sprawie: zwracam się z wnioskiem o wpisanie do 

budżetu miasta na 2022 r. zakupu dziewięciu wiat rowerowych na około pięćdziesiąt rowerów 

każda, które będą umieszczone na terenie szkół podstawowych w Zduńskiej Woli. W ten sposób 

zachęcimy dzieci i młodzież do korzystania ze zdrowego i ekologicznego środka lokomocji. 

Ponadto rowery pozostawione w wiatach w czasie lekcji będą bezpieczne i chronione przed 

niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi. Niewątpliwie przyczyni to się również do 

tradycyjnego postrzegania Zduńskiej Woli jako „miasta rowerów”. 

 

  Radny Łukasz Gędek - wniosek w sprawie: wniosek o zamontowanie zadaszeń lub 

materiałowych żagli nad piaskownicami dla dzieci znajdującymi się na terenie miejskich 

placów zabaw, które w większości wystawione są na bezpośrednie działanie promieni 

słonecznych. Dodatkowo proszę o nasadzenie drzew na placach zabaw dla dzieci, które będą 

dawały w przyszłości naturalny cień. 

 

  Radny Roman Kubiś - interpelacja w sprawie: wpisania do budżetu Miasta Zduńska 

Wola na rok 2022 r. zadania pod nazwą: ,,Modernizacja parowozu znajdującego się przy zbiegu 

ulic Łaskiej i Karsznickiej wraz z zagospodarowaniem terenu”.   

   

  Radny Roman Kubiś - interpelacja w sprawie: wpisania do budżetu Miasta Zduńska 

Wola na rok 2022 r. zadania pod nazwą: „Modernizacja chodnika w ulicy Krętej strona 

nieparzysta”. 

 

  Radny Janusz Plajzer - interpelacja w sprawie: parkingów przy blokach Szkolna 7, 9, 

11, 13 oraz naprawa chodnika przy ul. Szadkowskiej 20 od strony ul. Pomorskiej. 

 

  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tomasz Siemienkowicz - zapytanie w sprawie: ile 

zachorowań na Covid-19 wystąpiło w mieście Zduńska Wola w miesiącach czerwiec, lipiec 

i sierpień 2021 roku oraz w miesiącach czerwiec, lipiec i sierpień 2020 r.? 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner - interpelacja w sprawie: stałego 

utrzymania porządku i czystości w okolicy pawilonów gastronomicznych zlokalizowanych 

u zbiegu ulicy Kościelnej i pl. Wolności. 
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Punkt 32 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady XXXVIII sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          Przewodniczący Rady Miasta 

 

        Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Estera Michalska 


